
 
 

 
 
Protokoll 
Styrelsemöte den 15 augusti 2018 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Gustav Örnberg 
(GÖ), Jörgen Örnberg (JÖ), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg av övriga frågor.  
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Jonas  
JL noterar att ett nytt system införts för predikoturer. Antingen behövs ett kontokort eller så behöver 
vi betala en fakturaavgift på 50 kr per annons. SO undersöker vilka kostnader som finns runt att 
skaffa ett betalkort. JL undersöker om det går att hitta andra lösningar runt betalningar.  
 
6. Diakon 
Vägmärken: Samtal fördes om vår längtan att se fler människor upptäcka Jesus.  
Ett förslag vara att arbeta med en del av Vägmärkena vid samtal och bön. Styrelsen beslutade att 
göra så. Samtal fördes också om att leva sänd till människor i sin vardag och vi bad särskilt runt detta.  
 
Planering för hösten: Grillfesten – Samtal fördes om uppgifter under dagen. Beslut fattades om att 
göra en insamling till ”Min stora dag”. 
Programgruppen har inte träffats än och har inget att rapportera. Styrelsen konstaterade att 
ombyggnationen inte kommer att störa programmet under hösten.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 272 565kr, och kostnader på 219 928 k, vilket ger ett 
överskott på 52 637 kr. Utöver det har vi samlat in 67 350 kr inför bygget under våren.  
 
Ombyggnad cafédelen: RD gjorde under sommaren ritningar som möjliggjort att bygglovsansökan 
skickats in. Ansökan till allmänna arvsfonden är också inskickad. Förhoppningen är att vi gör 
utvändigt arbete innan årsskiftet, och att vi sedan kan fortsätta invändigt under vintern. RD fortsätter 
dialogen med upphandling av entreprenörer. 
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Praktik Rasool: Rasool fortsätter gärna sin praktik från september. RD skickar in papperna runt detta 
och JL för samtal med Rasool om tiderna för praktiken. RD uppdaterar församlingens städlista tills 
Rasool är tillbaks i tjänsten.  
 
Kommande församlingsmöte: Programgruppen får i uppdrag att lägga in ett datum för 
församlingsmöte. 
 
 
8. Övriga frågor 
SO påminde om uppvaktning av Anja och Jakob Torstadius som gift sig. JL ordnar med den 
uppvaktningen.  
Maria Bloom har upptäckt att det saknas styrelseprotokoll på hemsidan. Uppmärksamt Maria! RD 
åtgärdar detta. 
JL rapporterade att det verkar fuktigt i källaren i bostaden. RD undersöker om det går att sätta in en 
avfuktare.  
 
10. Nästa sammanträde 
Torsdagen den 13/9 2018 kl 19.00 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


